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DATUM:  22.09.2022 v 09.00 hod 
 
ÚČASTNÍCI:  viz prezenční list 
VYHOTOVIL:  Mgr. Eva Rossi, tajemník PSpBB ve spolupráci s Bc. Jelenou Kucielovou  
 

ZÁPIS Z 28. SETKÁNÍ PORADNÍHO SBORU RMB PRO BEZBARIÉROVÉ BRNO 

 
PROGRAM JEDNÁNÍ:  
 

1. návrh na navýšení počtu konzultantů (odborníků v oblasti řešení bezbariérovosti, Rossi, E.) 

2. návrh na úpravu Statutu PSpBB a zařazení členů PSpBB (Rossi, E.) 

3. fungování PSpBB s ohledem na komunální volby (Rossi, E.) 

4. představení nové krajské agentury pro inovace ve veřejné správě – JINAG, navázání spolupráce 

(Tichý, J. garant oblasti mobility)  

5. přehled konzultovaných projektů (Antonovičová, M.) 

6. různé 

PRŮBĚH JEDNÁNÍ:  

Mgr. Petr Hladík zahájil dnešní setkání Poradního sboru, přivítal všechny přítomné členy a následně předal 

slovo Mgr. E. Rossi, která představila program 28. setkání PSpBB. 

1) Návrh na navýšení počtu konzultantů – odborníků v oblasti řešení bezbariérovosti 

Rossi sdělila ostatním členům sboru, že narostl počet konzultací Ing. Antonovičové s projektanty a stavebními 

úřady MČ Brno, a proto by bylo vhodné navýšit počet odborníků pro danou problematiku, jelikož se počet 

konzultací v tomto počtu nedá zvládat. Rossi chce oslovit odborníka z řady členů poradního sboru pana Ing. 

Karla Sobola. Ostatní s tímto návrhem souhlasili, ale pan Sobol se 28. setkání ze zdravotních důvodů 

nezúčastnil. Splňuje podmínky členů sboru. 

Komentáře: 

- návrh vychovat a vyškolit k sobě někoho schopného, aby pomohl v oboru  

- návrh školení odborníků pro bezbariérovost, oslovit vedoucí odborů  

 

Závěr:  

Přítomní členové PSpBB s návrhem na navýšení počtu konzultantů souhlasili, ale nehlasovalo se, neboť sbor 

nebyl usnášeníschopný. 

2) Návrh na úpravu Statutu PSpBB a zařazení členů PSpBB 

 

Rossi informovala členy PSpBB, že Statut bude upraven s ohledem na doplnění korespondenčního hlasování 

+ případné další návrhy. Dále by se ve statutu zohlednila potřeba dvou konzultantů.  

Dále prodiskutovala, zda je platné zařazení jednotlivých členů a navrhla ke zvážení, zda neodvolat členy, kteří 

se vzhledem ke své pracovní vytíženosti nemohou setkávání účastnit – p. Rabušicová, p. Banti (na jejich 

vlastní žádost).  

 

Závěr:  

Přítomní členové PSpBB s návrhem na úpravu Statutu a revizi členů PSpBB souhlasili, ale nehlasovalo se, 

neboť sbor nebyl usnášeníschopný 
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3) Fungování PSpBB s ohledem na komunální volby  

Rossi informovala členy, že PSpBB bude dál fungovat i po volbách. Rossi sdělila, že odvolanými členy sboru 

z důvodu komunálních voleb bude p.Kerndl a p. Hladík 

4) Představení nové krajské agentury pro inovace ve veřejné správě JINAG, navazování 

spolupráce (Tichý, J. garant oblasti mobility) 

Tichý představil novou agenturu pod názvem JINAG, která je zaměřena na inovace ve veřejné správě. 

Hlavním úkolem této agentury je přinášet inovace do života občanů Jihomoravského kraje přes samosprávy. 

Agentura se bude zabývat primárně oblastí energetiky, sociálních a zdravotních služeb, mobility, životního 

prostředí a participace. Cílem bude nalézat a realizovat inovativní řešení pro zlepšení života v kraji. Agentura 

je jedinečná svým zaměřením na život v městských aglomeracích i ve venkovském regionu. Za krátkou chvíli 

představila i první pilotní záměry. Jedná se například o MHD na vodíkový pohon, autobus na klik nebo 

nástroje k řešení hospodaření s vodou.  

JINAG: 12 lidí, agenturu financuje kraj, web: jinag.eu, email: info@jinag.eu 

 

Komentáře:  

- ideální spolupráce s městem i s odborníky 

 

5) Přehled konzultovaných projektů 

 

Antonovičová: za rok 2022 bylo konzultováno cca 140 projektů. 

- nové autobusové nádraží Zvonařka – červený nábytek, červená podlaha, IS není, hlavní terminál 

- TT Plotní – velký projekt, velký problém, který není užitečný, dát to Radě města Brna, stavební úřad to 

neměl zkolaudovat 

- TT Lesnická – problematický pruh pro cyklisty 

- TT Osová Kampus – cyklostezka špatně umístěná (s KAM jednání – 4 varianty, 1 se dá vybrat, koncepční 

problém, který nikdo nechce řešit) 

- bezbariérové WC – Tyršův sad, madla 60 cm 

Velké akce:  

Nová Zbrojovka, Kamechy, Sídliště pod Hády, Sídliště Šedová nad poliklinikou Viniční, Kreativní centrum 

Káznice, Červený kopec, TT Osová 

Park Moravské náměstí – částečně  se daří zrealizovat 

6) Různé 

Problémy: 

- situace, na které neexistují návody 

- šířka parkovacích míst 

- modrozelená infrastruktura x vodící linie 

- nekonzultované akce  

- kontrolní dny stavby 

- vyjádření ke kolaudaci 

- chybí školící činnost, podklady 

 

Komentáře: 

- jedná se o opakující se problémy 

- příklady dobré praxe, konzultovat na fakultě stavební nebo na architektuře 

 

 

Dne 26.09. 2022 

mailto:info@jinag.eu

